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 Studentka 2. ročníku bakalářského studia na FIT ČVUT 

o obor Informatika a management 

Jsem studentkou Fakulty Informačních technologií, kde se pohybuji už 

více, než rok, mám tedy představu o problémech a záležitostech fakulty 

hlavně z pohledu studenta. 

Jako zásadní věc pro své členství v akademickém senátu vidím možnost ovlivňovat dění na 

škole. Jsme velmi mladá fakulta a tak teprve musíme ukázat, co je v nás. Velmi důležitá je tedy 

propagace FITu. 

Jako další zásadní záležitost je podle mě nutné vyřešit záležitosti SÚZ a to tak, aby ubytování 

na kolejích odpovídalo, když už ne 21., tak alespoň 20. století. Kromě toho by také jídlo 

v menzách mělo být nejen cenově dostupné studentům, ale také poživatelné. 

Jako poslední zásadní věc, která všechny studenty naší fakulty ovlivňuje vidím propagaci FITu 

u soukromých firem. Je potřeba, aby o nás firmy věděly. Také by bylo skvělé, kdyby některé 

s naší školou přímo spolupracovali a studenti tak mohli nabrat praxi přímo ve školním roce. 

Se svou kandidaturou do AS ČVUT souhlasím. 
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